
На вниманието на
доц. д-р Тодор Чобанов – 
заместник-кмет на Столична община

Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в 
първи клас в общинските училища на територията на Столична община.

Уважаеми доц. д-р Чобанов,

Предложеният  проект  силно  ограничава  възможностите  на 
братчетата/сестричетата да бъдат приети в същото училище в случай, че адреса на 
децата вече не попада в прилежащия район на училището след новото райониране. По 
този начин децата попадат едва в последната група по водещ критерий, при което 
вероятността да бъдат приети, е много малка. Разделянето на децата в две училища 
би довело до огромни затруднения за родителите.

В  тази  връзка  моля  проектът  да  бъде  преразгледан  и  да  бъде  дадена 
възможност допълнителните критерии да влязат в сила на по-ранен етап, а не чак при 
последната, четвърта група.

С уважение,

Радослава Милчева


